
Piętnasta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 18 listopada 2015 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

 
P R O T O K Ó Ł Nr XV/ 2015 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

18 listopada 2015 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 15 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 15
 58

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 
co stanowi – 100% 

 

Obrady XV sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która przywitała 

wszystkich zebranych: radnych, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika Kierowników i dyrektorów 

jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. Stwierdziła quorum 

na podstawie listy obecności - 13 radnych obecnych. 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek organizacyjnych z 

terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, mieszkańcy 

miasta oraz Radny Powiatowy pan Piotr Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Przewodnicząca obrad- poprosiła pana Burmistrza o wręczenie listu gratulacyjnego dla jednostki 

Ochotniczej Straż Pożarnej w Rosnowie. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas wraz z Przewodniczącą Rady odczytał List Gratulacyjny 

wręczył symboliczną wiązankę kwiatów dla OSP w Rosnowie, który został wręczony w związku z 

zajęciem I miejsca w zawodach powiatowych. 

 

O godzinie 15
04

 przybyli pan Dariusz Szumiło i pan Witold Kordas stan radnych na sesji 15 osób. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek wnosimy o zmianę uchwały: 
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w sprawie  zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 

2014-2022 (druk nr XV/ 101 /2015), 

na uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2014-2022 jest to w związku z tym iż Strategia podlega 

konsultacjom i należy wszystkie zmiany w strategii poddawać konsultacjom. Na kolejnych sesjach 

przystąpimy do podjęcia zmian w strategii. 

 

Przewodnicząca obrad- kto z państwa jest za zdjęciem jednej uchwały i wprowadzeniem drugiej? 

 

- za- 15- głosów 
 

Przewodnicząca obrad- Stwierdzam, że uchwała została zamienia. Czy są jeszcze inne wnioski? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- porządek obrad po zmianach: 
 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II.  Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

V. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1 w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2014-2022 

2. w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Trzcińsko-Zdrój z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016. (druk 

nr XV/ 102 /2015), 

3. w sprawie działania Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój w zakresie realizacji Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014 - 2020. (druk nr XV/ 103 

/2015), 

4. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie praw do nieruchomości na rzecz Gminy 

Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XV/ 104 /2015), 

5. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości 

stawki opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności (druk nr XV/ 105/2015), 

6. w sprawie opłaty targowej(druk nr XV/ 106/2015), 

7. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2016 rok oraz zwolnień  z 

tego podatku(druk nr XV/ 107/2015), 

8. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. (druk nr XV/ 

108/2015), 

9. w sprawie ustalenia wzorów deklaracji na podatek od nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny 

oraz wzoru informacji w sprawie podatku od nieruchomości, podatku rolnego i leśnego (druk nr XV/ 

109/2015), 

10. sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015. (druk nr XV/110/2015). 

VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VII. Wolne wnioski i informacje. 

VIII. Zakończenie sesji. 

 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na sesji, czy 

ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z poprzedniej sesji 

bez odczytywania. 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z XIV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady Pani Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły pisma, 

które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną. W dniu 11 listopada wraz z grupą biegaczy z 

Trzcińska-Zdroju reprezentowałam nasza Gminę w Biegu Wolności w Słubicach. W dniu 15 listopada 

brałam w uroczystości z okazji odzyskania niepodległości przez Polskę w Góralicach. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodnicząca obrad - Czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację? 

 

Radny pan Janusz Pieróg- w sprawie organizacji ruchu i oznaczenia ulic w Trzcinsku, oznaczenie 

drogi w kierunku Cmentarna Strzeszów tam jest ostry zakręt i samochody lądują w polu po zdjęcie 

znaków przed wykonaniem chodnika na ścieżkę  rowerową. Czy komisja mieszkaniowa zajęła się 

sprawą pani Nowaczyk? Kolejna sprawa to podczas tworzenia nowego budżetu brakowało 1500 zł na 

doprowadzenie drogi w kierunku oczyszczalni do stanu by można było postawić znak zakaz 

zatrzymywania się. Kolejna sprawa to rów melioracyjny w Strzeszowie, na granicy działek Konopna 

Suprowicz, czyj to jest kanał i kto ma go czyścić. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  tam woda jest odprowadzana z drogi powiatowej na prywatną działkę. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg-  tak na prywatną działkę, w kierunku Ostrzeszowa. 

 

Radny pan Robert Kowalski- to bardzo ważna informacja, na prywatną działkę nie można 

odprowadzać wody z drogi. 

 

Przewodnicząca obrad - Dziękuję. Czy pan Burmistrz odpowie teraz? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- jeśli chodzi o mieszkanie  pani Nowaczyk to czekaliśmy na 

podpisanie ugody ze spółdzielnią mieszkaniową Cegiełka w Stołecznej w tej spółdzielni jeden z 
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lokatorów który nie płaci czynszu, mieszka sam i ma duże mieszkanie. Dzisiaj została podpisana ta 

ugoda sadowa i komisja mieszkaniowa będzie musiała rozstrzygnąć, komu damy mieszkanie dla Pani 

Nowaczyk czy dla tego Pana. Bo my musimy ponosić dość wysoki czynsz dla Cegiełki. Jeśli chodzi o 

znak zakaz postoju na tej drodze, to musimy się wspólnie zastanowić nad tym znakiem. Taka była 

rozmowa miedzy nami na ul. Spokojnej. Jeśli chodzi o łuk to rozpoznamy sprawę. Kanał burzowy 

sprawdzimy. 

 

Przewodnicząca obrad - Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos?  

 

Nie zgłoszono. 
 

Do punktu V.1 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany 

uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 

2014-2022 (druk nr XV/ 101 /2015), 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/101/2015 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 

 

 

Do punktu V.2 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu 

współpracy Gminy Trzcińsko-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016. (druk nr 

XV/ 102 /2015), 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Przewodnicząca obrad-ja mam pytanie do regulaminu, czy prawidłowym jest zapis, w rozdziale IX, 

że wysokość środków przeznaczona na realizacje programu zostanie wskazana w budżecie Gminy 

jeżeli art. 5a ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariatu mówi, że  ust 4 pkt 8 „że 

wysokość środków musi być zawarta w programie, czy nie musi być to konkretny budżet, dlaczego 

taka jest. 
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Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- wynika to z tego że tą uchwałę często podejmowaliśmy 

w październiku i jeszcze nie wiedzieliśmy jaka to kwota, poza tym ta uchwała też może być 

wieloletnia. W tym roku akurat już wiemy jaka to kwota, ze jest to 141 tys. zł. 

 

Przewodnicząca obrad- to skoro już wiemy czy nie możemy tego zapisać, żeby to był sztywny 

budżet? Rozumiem że w przypadku wieloletniego programu ale on jest roczny, wiem tez że taki 

program można aneksować. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- no to musielibyśmy zmienić ten punkt i wskazać 

wysokość środków. Zmiana do tej uchwały w sprawie zmiany programu. 

 

Przewodnicząca obrad- uchwałą przyjmujemy program a kwota powinna być w programie, to taka 

moja uwaga. To powinno być poprzedzone konsultacjami. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- konsultacje się odbyły, to było by lepsze żeby wiedzieć 

jaką kwot określimy i o ile organizacje mogą wnioskować. Może zostawmy to w tym roku a jeśli w 

czasie konsultacji opracujemy wysokość środków podczas konsultacji. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- my to rozważaliśmy też to już w zeszłym roku, te 

konkursy są ogłaszane już w grudniu a rozstrzygnięcie konkursów jest na początku stycznia. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/102/2015 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 

 

 

Do punktu V.3 Podjęcie uchwały w sprawie działania Burmistrza Gminy 

Trzcińsko-Zdrój w zakresie realizacji Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014 - 2020. (druk nr XV/ 103 

/2015), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Przewodnicząca obrad- czy tu chodzi o wniosek jaki składa Ośrodek Pomocy Społecznej.  

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- tak 

 

Przewodnicząca obrad- czy projekt uchwały był przygotowany przez Burmistrza czy Ośrodek 

Pomocy Społecznej. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- przez Ośrodek Pomocy Społecznej. 
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Przewodnicząca obrad- to pytanie do pani Kierownik – czy Pani kierownik czytała regulamin 

naboru w którym jest napisane, że musi być podjęta uchwała właściwego organu jednostki samorządu 

terytorialnego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi jednostki organizacyjnej do w 

wykonywania czynności związanych z przystąpieniem do realizacji projektu.  

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej pani Józefa Warężak- tak i ta sytuacja jest wyjaśniona z 

WUP-em i stosowne dokumenty zostały wypełnione.  

 

Przewodnicząca obrad- z WUP-em pani to wyjaśniała, ja również to wyjaśniałam z WUP-em  i 

absolutnie Rada Gminy udziela pełnomocnictwa kierownikowi jednostki a nie Burmistrzowi, to nie 

Burmistrz składa wniosek tylko Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej. Burmistrz może jeśli nie ma 

pełnomocnictwa podpisać ten wniosek ale później robi to kierownik Ośrodka. Ja to również 

wyjaśniałam z WUP-em.  

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej pani Józefa Warężak- było to omawiane również z 

prawnikiem. Na pewno to zostanie wyjaśnione. 

 

Przewodnicząca obrad- Ja tego nie mówię, żeby to zaszkodzić ja również przygotowywałam taki 

projekt uchwały i jest on zaopiniowany przez radców prawnych i rada Gminy może upoważnić 

kierownika jednostki organizacyjnej. My nie upoważniamy pana burmistrza bo jest to jego obowiązek 

działać w tym zakresie. Jest to zbędne, żebyśmy my upoważniali Burmistrza do działania. Ale na 

pewno jest to zadanie tylko dla ośrodków pomocy i PCPR. Należy top przedyskutować, ale podjęcie 

uchwały w sprawie upoważnienia kierownika to jak najbardziej jest to podyktowane wytycznymi w 

regulaminie naboru wniosków. To są zadania OPS a nie Burmistrza, Burmistrz ma od tego ludzi. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  do kiedy należy podjąć taką uchwałę? 

 

Przewodnicząca obrad- pan Burmistrz już wniosek podpisał to nawet w grudniu możemy podjąć taką 

uchwałę. Bo pani nie miała wcześniej pełnomocnictwa w sprawie podpisania wniosku. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej pani Józefa Warężak- nie. 

 

Przewodnicząca obrad- to nawet w grudniu tylko później się wysyła tą uchwalę podjętą, że jest 

osoba upoważniona. Bo WUP różnie nas informował.  

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej pani Józefa Warężak-  realizacja tego projektu i tak jest od 1 

stycznia wobec tego mamy czas podjąć prawidłową uchwałę. 

 

Przewodnicząca obrad- ja mogę dać projekt uchwały i jest też interpretacja Radcy. Pani kieornwik 

przygotowała uchwałę zgodnie z wytycznymi jakie miała. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 0- głosów 

- przeciw- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała nie została podjęta. 

 

/projekt uchwały Nr XV/103/2015 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V.4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie praw do nieruchomości na rzecz Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr 

XV/ 104 /2015), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/103/2015 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 

 

Do punktu V.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości stawki opłaty oraz stawki za 

pojemnik o określonej pojemności (druk nr XV/ 105/2015), 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/104/2015 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 

 

 

Do punktu V.6 Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej (druk nr XV/ 

106/2015), 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 
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Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/105/2015 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 

 

 

Do punktu V.7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2016 rok oraz zwolnień  z tego podatku(druk nr XV/ 

107/2015), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/106/2015 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 

 

 

Do punktu V.8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych. (druk nr XV/ 108/2015), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XV/107/2015 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 

 

 

Do punktu V.9 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzorów deklaracji na 

podatek od nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny oraz wzoru informacji w 

sprawie podatku od nieruchomości, podatku rolnego i leśnego (druk nr XV/ 

109/2015), 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/108/2015 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 

 

Do punktu V.10 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015. (druk nr XV/110/2015). 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/109/2015 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodnicząca obrad- Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji 

część odpowiedzi były udzielone na pocztę elektroniczną. Czy radni są usatysfakcjonowani 

odpowiedziami, czy jeszcze, są jakieś zapytania?  

 

Radny pan Janusz Pieróg- nie otrzymałem odpowiedzi na interpelację z dnia 21 sierpnia 2015r. W 

sprawie barierek na ul. Alei Wolności przy drodze krajowej, otrzymałem pismo od Pana Burmistrza, 

że skierowałem pismo do Generalnej dyrekcji dróg  krajowych ale dalej nie ma od nich odpowiedzi.  

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- nie wiem, co z interpelacją z sierpnia sprawdzimy 

zobaczymy, a jeśli chodzi o barierki to nie mamy jeszcze odpowiedzi od GDRKiA.  

 
Radny pan  Robert Kowalski- chciałbym prosić o odpowiedź w sprawie azbestu ja otrzymałem 

informacje ale należy też poinformować innych sołtysów. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-wczoraj przedstawiłem zasady dzisiaj powtórzę tą 

informacja będzie na naszej stronie internetowej na Facebuku Gminy i pisemnie dotrze do każdego 

sołtysa. Gmina zbiera wnioski do 15 kwietnia każdego roku osoba fizyczna może składać wniosek. 

My zbieramy wnioski i liczymy na jaką kwotę wnioski opiewają gdyż Gmina może wnioskować 

wówczas jak suma wszystkich wniosków nie będzie mniejsza jak 20tys. zł. Tu szykujemy program 

wniosek zgłoszenia, zdjęcia i zagwarantujemy środki przez gminę dofinansowanie do 100 % wartości 

zadania do 800 złotych za zdjęcie transport i unieszkodliwienie i 500 zł za transport i 

unieszkodliwienie. Wypłata środków dla Gminy do 15grudnia każdego roku.  

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki- czy te wnioski są proste żeby nie było barierą w pozyskaniu środków 

wypełnienie wniosku, może wyznaczyć jakąś osobę by to pomagała wypełnić. Żeby sprawdziła taki 

dokument. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-wnioski będą sprawdzane również na etapie składania 

wniosku przez Gminę i to zostanie wypełnione. W ostatnich latach złożono tylko 4 wnioski. 

 

Przewodnicząca obrad- może należy to nagłośnić bo ludzie się pytają co maja zrobić z azbestem. 

 

Do punktu. VII.  Wolne wnioski i zapytania 

 
Przewodnicząca obrad- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 

Radny pan Robert Kowalski-  proszę o zorientowanie się  czy jest jakiś program żeby umożliwić 

mieszkańcom budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- dla jakich miejscowości. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  dla miejscowości gdzie nie będzie wykonywana kanalizacja czyli np. 

Czyste, Cieplikowo. Żeby mieszkańcy się mogli ubiegać się o dofinansowanie należy się zorientować 

się w jaki sposób mieszkańcy mogą to robić samodzielnie. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- poszukamy i przekażemy informację. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- w związku z sytuacją drogową na ul. 2 Lutego zapraszam na komisje 

rolnictwa 25 listopada w środę na godzinę 12. Proszę Urząd o poinformowanie tych mieszkańców z ul. 

2  Lutego. Może by można rozesłać wiadomość do poszczególnych osób. 
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Radny pan  Zdzisław Iwanicki- w związku z informacją przedstawiona na komisji o kwotach jakie 

maja być wydane na mieszkania komunalne, proszę o rozmawianie z zajmującymi lokale mieszkalne 

komunalne by mogli oni kupić za złotówkę. Byśmy nie musieli remontować tych budynków może to 

się uda. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- mają możliwość wykupu za1 % wartości ale nic nie stoi na 

przeszkodzie by ich poinformować. 

 

Dyrektor SP w Stołecznej pani Wanda Angowska- czy godzina 15 to już jest stała godzina 

rozpoczynania sesji. Czy będzie zmieniona ta godzina mi nie odpowiada dlatego, że chciałbym być na 

wszystkich sesjach, i jestem mieszkanka Gminy i interesują mnie losy a ta godzina mi nie dopowiada.  

 

Przewodnicząca obrad-  która godzina by pani odpowiadała 

 

Dyrektor SP w Stołecznej pani Wanda Angowska- Chciałbym by było w godzinach południowych. 

 

Przewodnicząca obrad-  czyli w godzinach pani pracy? 

 

Dyrektor SP w Stołecznej pani Wanda Angowska- tak w godzinach mojej pracy. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  i w godzinach pracy innych mieszkańców? wówczas oni nie mają 

możliwości zaangażować się. 

 

Dyrektor SP w Stołecznej pani Wanda Angowska-  ja jestem na sesji zawsze i proszę powiedzieć ilu 

mieszkańców tej Gminy przychodzi na sesję? 

 

Przewodnicząca obrad-  mieszkańcy proszą  by było to jeszcze później. Czy godzina 17 by Pani 

odpowiadała? 

 

Dyrektor SP w Stołecznej pani Wanda Angowska-  nie. Dlaczego dzisiaj nikogo nie ma oprocz 

sołtysów. 

 

Przewodnicząca obrad-  zawsze będzie to poddawane dyskusji, jednemu będzie to odpowiadało 

drugiemu nie, czy dwie godziny później to jest naprawdę takie utrudnienie. 

 

Dyrektor SP w Stołecznej pani Wanda Angowska-  weźmy to od strony psychologicznej,  ja nie 

przychodzę po to by prowadzić tu dyskusje towarzyskie, słucham, myślę, interpretuję, nie głośno ale 

to też jest moja praca umysłowa. Pracuję u siebie więcej jak 8 godzin i teraz przychodzę na sesje i 

dalej mój mózg pracuje dlatego bardzo bym prosiła by wrócić do tego. 

 

Przewodnicząca obrad-  to może by tak o godzinie 8 rano czy o 9. 

 

Dyrektor SP w Stołecznej pani Wanda Angowska-  tak może być. 

 

Przewodnicząca obrad-  zapewniam panią że my wszyscy pracujemy, wszyscy myślimy i wszyscy 

interpretujemy ja nie uważam, że godzina 15 to jest późna godzina. Ja słucham mieszkańców i to jest 

prośba od mieszkańców. Może zrobimy na 17  może będą przychodzić, jak nie to może będziemy 

robić na 9. 

 

Dyrektor SP w Stołecznej pani Wanda Angowska-  Pani mi odpowiedziała w ten sposób, ja staram 

się być grzeczna ale teraz będę złośliwa podeszła pani do tego ironicznie, i jeśli pani mówi, że Pani od 

godziny 15 pani pracuje, pani myśli ale pani bierze za to pieniądze a ja nie. A w naszym kraju i w 

naszej konstytucji nie ma pracy za darmo. 
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Przewodnicząca obrad-  dziękuję już wiem do czego Pani zmierza. Wyjaśniła pani wszystko. 

 

Sołtys sołectwa Piaseczno pan Robert Juchlke- mamy cmentarz gdzie pan Skiba zarządza 

cmentarzem 4 czy 5 lat mamy zagrożenie bo gałęzie spadają, na groby w maju napisałem o podcięcie 

gałęzi, do tej pory nie jest to zrobione, ale z koszami jest strasznie, kiedyś stały przy drugiej branie jest 

ciężko wyjechać stamtąd, na 1 listopada przy samym wejściu na cmentarz było wysypisko śmieci, i 

wnioskuje żeby to przed świtem zmarłych przynajmniej wywieść śmieci 3 razy bo jest w tym okresie 

bardzo dużo śmieci. A nawet na chodnik nie można było wejść bo było tyle śmieci. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- w tej chwili jest obowiązek uczestniczenia sesjach przez Dyrektorów, 

bo w statucie jest zapisany obowiązek uczestniczenia w sesjach. Należy to w nowym statucie 

wykreślić.  

 

Radny pan Robert Kowalski- dzisiaj po raz pierwszy spotka się komisja statutowa, która jest do 

zmiany statutów sołectw i później będzie należało powołać drugą komisje by zająć się statutem Gminy 

i oczywiście uważam, że należy to wykreślić, bo nie należy nikogo zmuszać by przychodził na sesję i 

w niej uczestniczył jak by był w pracy. 

 

Przewodnicząca obrad- była informacja w czerwcu na temat podpisania informacji 

zachodniopomorska karta rodziny i karta seniora. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej pani Józefa Warężak-  tak będzie porozumienie.  

 

Przewodnicząca obrad-  a na temat żywności czy jakaś organizacja pozarządowa się zajmie. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej pani Józefa Warężak-  nie raczej będziemy to robić we 

własnym zakresie będziemy rozmawiać z organizacjami. 

 

Przewodnicząca obrad-  to jest już w grudniu jak nie weźmiemy tego teraz to nie dostaniemy wcale. 

Można pomóc organizacją i wskazać drogę jest sporo wolontariuszy strażacy itp. Jest to program 

realizowany od 2014 do 2020 roku. Jest to dla osób korzystających z Pomocy Społecznej 

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

 

Do pkt. VIII.   ZAKOŃCZENIE  SESJI . 
 

O godzinie 15
58

– Przewodnicząca obrad zamknęła XV sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

                                                                                               

 


